
BESTYRELSESMØDE - 06 DEC 2023
Sted: Bestyrelseslokalet
Klokkeslet: 1900 - 2100

Deltagere: Michael H., Kirsten, Niels, Lene, Tina, Tina B & Mikael

Afbud: Sandra

Næste møde: 7. februar 2024

Referent: Lene

DAGSORDEN REFERAT

a. Information fra formanden Valg til generalforsamling:
- Mikael – formand
- Michelle – kasserer

- Ønsker ikke genvalg
- Sandra – sekretær

- Ønsker ikke genvalg
- Kirsten – medlem
- Lene – medlem
- 2 x medlem
- 2 x suppleant

b. Punkter fra forretningsudvalget
Økonomi v/Michelle Vi mangler at betale for wrap. Det skal med i

dette års regnskab. Vi afsætter et beløb til en
evt. regning.
Undervisningsindtægter er faldet, opstaldning
er steget lidt.

Vi forventer et overskud, indtjeningen er
stabil.

Vi får tjekket elevhestenes sadler v. Rytters
Rideudstyr. Tina booker et besøg.



Øvrigt fra Forretningsudvalget Behov for fordeling af ansvar v/Mikael:
- Elevskolen / undervisere
- Halvparter
- Opstaldere
- Teknik

Fremtidig løsning på wrap v/Mikael:
Mikael har snakket med Ivan. Ivan er meget
interesseret i at levere wrap til os
fremadrettet.
Ivan kan levere ca. 100 baller nu og vil også
gerne levere i fremtiden.
Vi ønsker, at det kommer i minibig, hvis det er
muligt.

Budget 2024
- Gennemgås snarest af

forretningsudvalget

Årshjul 2024
- Ligger til indledende godkendelse ved

bestyrelsen, hvorefter denne lægges
på hjemmesiden og hænges op på
HOSK. Det er vigtigt at huske på, at
den løbende vil ændre sig - den altid
gældende oversigt vil ligge på
hjemmesiden.

c. Status fra HOSK Venner v/Tina Vi mangler fortsat frivillige i Vennerne. Der er
behov for nye kræfter, så det ikke slider for
meget på dem, der er med. Meget gerne også
én der kan hjælpe Tina med indkøbene op til
stævnerne.

Torsdags åbent er en succes, som vi meget
gerne vil fortsætte med.

Automaten bliver fyldt op 2-3 gange i ugen til
glæde for os alle.

d. Status fra Daglig Leder v/Tina Plan for jul & nytår 2023:
- Der er juleferie for elevskolen d.

21/12-3/1. Der er således ikke
undervisning i den periode.



- Tina laver en plan for, hvor meget
parterne rider i juleferien.

- Tina hænger planen for fodervagterne i
julen op snarest muligt.

Vi havde besøg af Karina fra Equsana ang.
nyt foder. Der kommer et udspil snarest
muligt, og derefter aftaler vi et aftenmøde for
interesserede, hvor Karina kan hjælpe med at
lave en individuel foderplan, hvis man måtte
have behov for det.

Lærke og Nicoline holder øje med hestene
nytårsaften/-nat igen i år.

e. Status fra SI v/Niels Status på pedel:
Der har været 4-5 interesserede og løbende
samtaler. Vi har ansat en pedel pr. dags dato.

Der er kommet et tilbud om en fast
overdækning af strøelse. CN Agro er kommet
med et tilbud på en fleksibel løsning.
Det bliver der kigget nærmere på.

f. Status fra udvalg
Sponsorudvalg IAB

g. Punkter til drøftelse Elevskolen v/Mikael:
Vi mistede 10% af vores elever pr. 1/12 og
5-7% pr. 1/1. Vi skal derfor kigge på, hvad der
er rentabelt, og hvad fremtiden er for
elevskolen.
Det er vigtigt, at vi ikke kører med tomme hold
og skal derfor også tilpasse antal elevheste,
men så længe vi har det for øje, så er det
vigtigt med en elevskole - både for
folkeligheden og for “fødekæden” til nye
opstaldere.
Måske skal vi kigge på sammensætningen af
hold; skal vi lave “ponygames-hold” / mere
seriøse hold / hold med stævner for øje /
”hyggeridning”.



Vi vil lave et udvalg, der kigger på den
fremtidige elevskole.
Inddrage forældrene/eleverne for at høre,
hvad de har af ønsker til
undervisningstilbuddet på HOSK.

Udlejning af bokse/brug af folde i forbindelse
med stævner v/Mikael

- Bliver gjort i begrænset omfang og kun
i elevstalden. Det vurderes ikke at der
er nogle problemer i dette - også
henset til at egne opstaldere også fra
tid til anden er opstaldet i kortere
perioder andre steder.

Adfærdskodeks v/Michael
Bestyrelsen har efter TV2s afsløringer af
Helgstrand Dressage evalureret på
adfærdskodeks på Holstebro Sportsrideklub,
og vurderet, at alle regler omkring dette
udstukket af Dansk Rideforbund følges i
Holstebro Sportsrideklub.

Der henstilles til, at man ikke lægger video på
sociale medier uden samtykke fra de
involverede samt videoer, hvor man
uforvarende kan komme til at stille HOSK i et
dårligt lys.

Specifikke tider for ryttere udefra i ridehal?
- Vi har ikke oplevet det som et problem

på det sidste. Vi har dog fortsat fokus
på det.

h. Eventuelt Synliggørelse af personalet (vest, jakke eller
lign. med logo og tekst) v/Tina B.

- Vennerne vil gerne sponsere, så det
bliver tydeligt, hvem der for eksempel
har fodertjansen i weekenden

Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub


